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Rada Gminy w Ustroniu Morskim 

Komisja Budżetu 

Protokół nr 3 

III Posiedzenie w dniu 12 lutego 2019  

Obrady rozpoczęto 12 lutego 2019 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:48 tego samego 

dnia. 

1. Otwarcie, stwierdzenie quorum. Czas rejestracji:00:45- 03:47 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący komisji Budżetu Denis Tomala, stwierdził quorum. 

Odczytał porządek posiedzenia - zmiana kolejności podpunktów w punkcie 2 (oświetlenie, 

remont dróg, przetargi). Brak uwag. 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

Obecni: 

1. Ewelina Gabryszewska 

2. Krzysztof Grzywnowicz 

3. Roman Marciniak 

4. Barbara Płomińska 

5. Krzysztof Psykała 

6. Tomasz Rymaszewski 

7. Andrzej Staszak 

8. Denis Tomala 

2. Informacja na temat: Czas nagrania: 03:47 - 01:05:24. 

a) planu realizacji zadania dot. oświetlenia ulicznego. Czas nagrania: 03:47 – 52:21 

Informację przedstawił Inspektor GOSIR Roman Winiecki. Poinformował, co zostało 

wykonane w ubiegłym roku i pozostałe do realizacji na 2019r. (Olszyna boczna prawa strona, 

Olszyna boczna dwie odnogi lewa strona, Sianożęty ul. Jaśminowa, ul. Handlowa, Środkowa i 

Północna, ul. Wczasowa Sianożęty, Sianożęty ul. Kwiatowa boczna, Sianożęty zjazd z ul. 

Lotniczej do Wczasowej, Sianożęty ul. Akacjowa, Ustronie Morskie ul. Dębowa, Ustronie 

Morskie ul. Kołobrzeska za torami, Ustronie Morskie ul. Rolna boczna, ul. Spacerowa, ul. 

Wąska, Rusowo 49, Rusowo – p. Holz, Rusowo p. Fabiński, p. Pietrzak, Rusowo od 

p. Smolińskiej w kierunku Gąskowa, Ustronie Morskie ul. Leśna, ul. Górna, Sianożęty ul. 

Sztormowa – przestawienie słupów oświetleniowych, Ustronie Morskie ul. Jantarowa, 

Sianożęty odnoga od ul. Kwiatowej, Ustronie Morskie ul. Marynarki Wojennej od przystanku 

do działek, Wieniotowo działki 2/29, 1/2). 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Roman Winiecki 

- Denis Tomala 

- Marek Leciaho 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Mirosław Dziewiałtowicz 
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- Magdalena Kołosowska 

- Roman Marciniak  

- Tomasz Rymaszewski 

 

 

Dyskusja dotyczyła położenia kabli, wymiany słupów oświetleniowych, spółki z Sopotu, 

która jest właścicielem lamp, ważności dokumentacji na oświetlenie, ilości podmiotów 

gospodarczych startujących w przetargach, wniosku o postawienie lampy przy. ul. Górnej 1 a 

przy parkingu, który nie jest oświetlony. 

Przerwa: 33:30 – 46:58 

Po przerwie dyskusja dot. programu „Sowa” i udziału w nim gminy Ustronie Morskie, braku 

oświetlenia na ulicy Handlowej, Środkowej i Północnej oraz ul. Okrzei na której lampy są 

postawione co 10 metrów, stylowego oświetlenia lamp. 

b) realizacji planu bieżących remontów dróg w 2019 roku. Czas rejestracji: 52:22 – 01:05:21 

Informację dot. bieżącego utrzymania dróg przedstawił Inspektor Stefan Jagiełowicz (przetarg 

na wykonawcę, środki niewystarczające w budżecie). Poinformował o drogach 

zaplanowanych do remontu (Sianożęty: ul. Liliowa, Kwiatowa, Bursztynowa, Jaśminowa, 

Wrzosowa, Różana, Akacjowa, Kołobrzeska, Malechowo, Kukinia, Rusowo, Gwizd, Ustronie 

Morskie ul. Słoneczna, Górna, Bogusława XIV, Osiedlowa, Wypoczynkowa, Dębowa, 

Letnia, Wakacyjna, Rolna, Topolowa, Wieniotowo Leśna) 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Stefan Jagiełowicz 

- Roman Marciniak 

- Denis Tomala 

- Krzysztof Grzywnowicz 

 

Dyskusja dotyczyła kwoty zabezpieczonej w budżecie w latach ubiegłych i w bieżącym roku, 

sposobu, w jaki są remontowane drogi.  

c) kolejności ogłoszenia przetargów na zadania inwestycyjne w 2019 roku. Czas rejestracji: 

01:05:22 -01:05:33. 

Informację dot. planu postępowań o udzielenie zamówień publicznych na rok 2019 

przedstawiła kierownik IK Magdalena Kołosowska (budowa punktu selektywnej zbiórki 

odpadów, budowa zejścia na plażę nr 17 w Ustroniu Morskim, budowy ul. Targowej, 

przebudowa drogi na działkach 253, 260/4 obręb Kukinia, przebudowa dróg w miejscowości 

Rusowo, przebudowa ul. Osiedlowej i Słonecznej w Ustroniu Morskim, modernizacja ul. 

Okrzei w Ustroniu Morskim, bieżące utrzymanie dróg, usługi kompleksowego ubezpieczenia 

Gminy Ustronie Morskie wraz z jednostkami organizacyjnymi. 

Przerwa: 01:05:33 – 01:13:11 
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3. Referat Gospodarki Nieruchomościami, Zagospodarowanie Przestrzennego 

i Rolnictwa. Czas rejestracji: 01:13:12 – 01:54:08 

a) Sprawa 1 – opinia w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umów dzierżawy cz. dz. nr 

276/1 zabudowanej wiatą, położonej w Ustroniu Morskim przy ul. B. Chrobrego 28. Cel 

dzierżawy: przechowywanie opału, narzędzi. 

Kierownik referatu Ewa Ostrowska przedstawiła sprawę, wskazała nieruchomość na mapie. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Roman Marciniak 

- Marek Leciaho 

- Barbara Płomińska 

- Ewa Ostrowska 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Tomasz Rymaszewski 

 

Dyskusja dotyczyła okresu dzierżawy nieruchomości, ilości wniosków, które wpłynęły w tej 

sprawie, sprzedaży nieruchomości. 

Głosowano wniosek formalny Radnej Płomińskiej - przedłużenie umowy dzierżawy na 

okres 3 lat.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Ewelina Gabryszewska, Barbara Płomińska, Denis Tomala 

PRZECIW (1) 

Roman Marciniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Krzysztof Grzywnowicz, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak 

 

Głosowano wniosek formalny Radnego Marciniaka - sprzedaż nieruchomości w 

przetargu nieograniczonym.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Roman Marciniak 

PRZECIW (2) 

Krzysztof Grzywnowicz, Tomasz Rymaszewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Ewelina Gabryszewska, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Denis 

Tomala 
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Głosowano wniosek Przewodniczącego Rady - sprzedaż dla nieruchomości przyległych 

działce.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Krzysztof Grzywnowicz, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Ewelina Gabryszewska, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Denis Tomala 

 

b) Sprawa 2 – opinia w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy 

obejmującej lokal o pow. 85 m2 położony w przyziemiu budynku Przedszkola przy ul. 

Wojska Polskiego nr 8 A w Ustroniu Morskim. Cel dzierżawy: magazyn oraz konserwacja 

podręcznego sprzętu ppoż. Czas rejestracji: 01:31:30 – 01:38:36. 

Kierownik referatu Ewa Ostrowska przedstawiła sprawę, wskazała nieruchomość na mapie. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Grzywnowicz 

- Marek Leciaho 

- Tomasz Rymaszewski 

- Ewa Ostrowska 

- Denis Tomala 

- Barbara Płomińska 

 

Dyskusja dotyczyła zagrożeń związanych z przechowywaniem gaśnic, sposobu prowadzenia 

działalności gospodarczej, okresu dzierżawy, uzupełnienia wniosku o rodzaj prowadzonej 

działalności, odpowiedzialności, jaką ponosi Rada Gminy wyrażając opinię w sprawie 

dzierżawy. 

W związku z tym, że dzierżawa jest do 30 kwietnia wniosek został przeniesiony na kolejne 

posiedzenie komisji bez głosowania. 

c) Sprawa 3 – opinia w sprawie nabycia na własność w drodze komunalizacji prawa 

użytkowania wieczystego działki nr 502/6 o pow. 0, 2521 ha położonej w Ustroniu Morskim. 

Czas rejestracji: 01:38:38 – 01:42:16 

Kierownik referatu Ewa Ostrowska przedstawiła sprawę, wskazała nieruchomość na mapie. 

Dyskusja – brak. 

Głosowano w sprawie nabycia na własność w drodze komunalizacji prawa użytkowania 

wieczystego działki nr 502/6 o pow. 0,2521 ha położonej w Ustroniu Morskim. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 
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Ewelina Gabryszewska, Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, 

Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

 

d) Sprawa 4 – opinia w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tyt. 

stworzenia warunków do podłączenia nieruchomości do urządzeń infrastruktury technicznej 

tj. budowę drogi oraz wybudowanie pod ziemią na ziemi albo nad ziemią przewodów lub 

urządzeń wodociągowych, kanalizacyjnych, ciepłowniczych, elektrycznych, gazowych 

i telekomunikacyjnych. Czas rejestracji: 01:42:18 – 01:53:50 

Kierownik referatu Ewa Ostrowska przedstawiła sprawę, wskazała nieruchomość na mapie. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Ewa Ostrowska 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Sylwia Halama 

Dyskusja dotyczyła wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej, terminu, w jakim 

ustala się opłatę, postępowań wszczętych w sąsiednich gminach, sposobu ustalenia i 

naliczania opłaty. 

 

Głosowano w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tyt. stworzenia 

warunków do podłączenia nieruchomości do urządzeń infrastruktury technicznej tj. 

budowę drogi oraz wybudowanie pod ziemią na ziemi albo nad ziemią przewodów lub 

urządzeń wodociągowych, kanalizacyjnych, ciepłowniczych, elektrycznych, gazowych i 

telekomunikacyjnych - 30 %.  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ewelina Gabryszewska, Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, 

Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Psykała 

 

4. Referat Budżetu i Finansów. Czas rejestracji: 01:54:12 – 02:43:27 

a) Sprawa 1 – projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Ustronie Morskie na 2019 

rok. Czas rejestracji: 01:54:13 – 02:27:39 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Macek.  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Elżbieta Macek  

- Sylwia Halama 

- Denis Tomala 

- Marek Leciaho 

- Andrzej Staszak 

- Tomasz Rymaszewski 

- Krzysztof Grzywnowicz 
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Dyskusja dotyczyła zmniejszonej kwoty na wynagrodzenia roczne, zatrudnienia osoby do 

przepisów dot. danych osobowych, umowy z podmiotami prawnymi obsługującymi Urząd 

Gminy, audytu, opinii rzeczoznawcy, opłaty za przygotowanie wniosku o dofinansowanie,  

 

Głosowano w sprawie zmian w budżecie gminy Ustronie Morskie na 2019 rok 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Ewelina Gabryszewska, Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, 

Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

 

 

b) Sprawa 2 – Informacja z zakresu zmiany stawek za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. Czas rejestracji: 02:27:38 – 02:43:27 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Denis Tomala 

- Elżbieta Macek  

- Marek Leciaho 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Krzysztof Psykała 

 

 

Dyskusja dotyczyła pisma z MZZDiOŚ w Kołobrzegu w sprawie stawek za składowanie 

odpadów komunalnych, braku środków w budżecie na pokrycie kosztów na rok 2019, zmiany 

naliczania opłaty za odbiór odpadów komunalnych, nowelizacji ustawy o utrzymaniu 

czystości i porządku w gminach.  

Przewodniczący komisji w związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia zamknął komisję 

Budżetu. 

  

Przewodniczący komisji Budżetu  

Rady Gminy w Ustroniu Morskim 

Denis Tomala 

  

 

Przygotowała: Joanna Korczyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


